

To: **Luk Fook Securities (HK) Limited / Luk Fook Futures (HK) Limited**  
致: 六福證券(香港)有限公司 / 六福期貨(香港)有限公司

**Opt-out from Trade Execution Prompt Notifications**  
取消「收取執行交易即時通知」

I/We (the "Client"), \_\_\_\_\_, hereby formally notify you that I/we would like to opt out from prompt notifications of trade execution in respect of my/our online account. I/We confirm that I/we have read in detail, understand and agree, the risk(s)\* involved. I/We further acknowledge and agree that:

本人/吾等(「客戶」), \_\_\_\_\_現正式通知貴公司本人/吾等之互聯網交易帳戶欲取消收取執行交易的即時通知。本人/吾等確認本人/吾等已詳細閱讀並明白及同意有關的風險。本人/吾等亦知悉及同意:

1. I/we shall be wholly and solely responsible for all my/our instructions entered through the internet trading services, and do understand that such trading services and the software comprised therein, are proprietary to you.

本人/吾等就此取消收取執行交易即時通知, 會自行承擔全部責任, 同時亦明白互聯網交易服務以及構成上述服務的軟件均為貴公司專有。

2. unless and until you receive my/our electronic or written instruction to restart receiving Trade Execution Prompt Notifications, such prompt notifications need not be provided to me/us.

除非及直至貴公司已收到本人/吾等的電子或書面指示以重啟收取執行交易即時通知, 貴公司毋須為本人/吾等提供有關的執行交易即時通知。

3. this "Opt-out from Trade Execution Prompt Notifications" is an additional clause to the client agreement, and this clause is made without prejudice and in addition to all the other provisions.

此「取消收取執行交易即時通知」乃客戶附加條款, 此條款並不損害客戶協議內的其他條款。

\* Please refer to the Risk Disclosure overleaf 請參閱背頁的風險披露

Client(s) Signature(s) 客戶簽署	X Please use the same signature(s) filed with our company 請用留存本公司之簽署/印鑑式樣	Client Code 客戶編號	
Client(s) Name(s) 客戶姓名		AE Code 經紀編號	
Date 日期	day 日 /	month 月 /	year 年

For official use only 僅供職員填寫		
Signature Verified by	Checked / Updated by	Date

**RISK DISCLOSURE**  
**風險披露**

**Opting-out from Prompt notifications of Trade Execution**  
**取消收取「交易執行即時通知」**

Prompt notification of “trade execution” in respect of Internet trading account is a security measure taken to prevent hacker attacks and enhance the security of a client's transactions through the Internet. By performing a prompt notification through an account transaction, the client can quickly understand the execution of the account transactions, detect unauthorized trade execution, and take the necessary steps to reduce the risk of hacking and unauthorized trade execution.

互聯網交易帳戶之“交易執行”即時通知，是為防範黑客攻擊，加強客戶通過互聯網交易安全所採取的安保措施。通過帳戶之交易執行即時通知，客戶可盡快了解其帳戶交易執行之情況，及可偵測未經授權之交易執行，並採取必要措施，降低黑客攻擊，及未經授權之交易執行所引致之損失。

If the client chooses to opt out from “trade execution” prompt notification, the client account will have the opportunity to be hacked, or the unauthorized transaction will not be discovered and take necessary measures, resulting in the loss of the account assets.

如客戶選擇取消收取“交易執行”即時通知之功能，其帳戶將會有機會被黑客攻擊，或會被執行未經授權之交易時，未能及時發現並採取必要措施，而引致其帳戶資產之損失。